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Antecedents: 
 
Durant el passat mes es va realitzar el procés participatiu de l’Assemblea Jove. 
Una de les propostes realitzades pels joves parla sobre la possibilitat de que es 
faci més activitats esportives pels joves a Sant Vicenç dels Horts.  
Actualment, estem en contacte amb la Diputació de Barcelona per dur a terme 
el programa “JESA”. 
 
 
Consideracions Tècniques  
 
Als primers mesos d’aquest any, comença un programa impulsat per la 
Diputació de Barcelona anomenat “Joventut Esportiva, Societat Activa” (JESA) 
que consisteix en programar i dur a terme activitats pels joves de Sant Vicenç 
dels Horts.  
 
 
Conclusió 
 
D’acord amb tot el que s’ha exposat, la Regidoria d’esports veu viable aquesta 
jornada pels joves, però no és aplicalbe a l’Assamblea Jove donat que ja és 
una activitat que és té planificada des de la Regidoria d’Esports.  
 
 
 
 
 
Xavier Bayod 
Regidoria d’Esports 
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